

គម្រោង EASYCare ផ្តល់ជូនអត្ថប្រយោជន៍ធំៗ ចំនួន៤ សម្រាប់លោកអ្នក និងក្រុមគ្រួសារ

ការការពារហិរញ្ញវត្ថុដ៏រឹងមាំ

ចំនួនទឹកប្រាក់នៃអត្ថប្រយោជន៍ធានារ៉ាប់រងរហូតដល់ ២៥.០០០ ដុល្លារ (រាប់បញ្ចូលទាំងអត្ថប្រយោជន៍ការពារជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ)។ ដូច្នោះ អនាគតហិរញ្ញវត្ថុរបស់គ្រួសារអ្នកនឹងត្រូវបានការពារ មិនថាមាន ហេតុការណ៍មិនរំពឹងទុក ណាមួយកើតឡើង។

១

សាច់ប្រាក់ត្រឡប់មកវិញលើសពី ១០០% នៃបុព្វលាភឆ្នាំទី ១

នៅចុងបញ្ចប់នៃគម្រោងការការពារអ្នកនឹងទទួលបានប្រាក់ត្រឡប់ មកវិញលើសពី ១០០% នៃបុព្វលាភឆ្នាំទី១។

២

បុព្វលាភធានារ៉ាប់រងរយៈពេល២ឆ្នាំ ការការពាររយៈពេល៦ឆ្នាំ

លោកអ្នកធ្វើការបង់បុព្វលាភធានារ៉ាប់រងតែ២ឆ្នាំប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែនឹង ទទួលបានការការពារសម្រាប់រយៈពេល៦ឆ្នាំ។

៣

មិនតម្រូវឱ្យមានការពិនិត្យសុខភាព

លោកអ្នកចំណាយពេលវេលាតិច ក្នុងការទិញ EASYCare ពីព្រោះមិនតម្រូវឱ្យមានការត្រួតពិនិត្យសុខភាពនោះទេ។ លោកអ្នក គ្រាន់តែតម្រូវឱ្យ ឆ្លើយសំណួរមួយចំនួនតែប៉ុណ្ណោះ។

៤



***អត្ថប្រយោជន៍ធានារ៉ាប់រង**

មរណភាព ឬពិការភាពទាំងស្រុង និងអចិន្ត្រៃយ៍ មិនមែនបណ្តាលមកពីគ្រោះថ្នាក់ចៃដន្យ	១០០% (មួយរយភាគរយ) នៃទឹកប្រាក់ត្រូវបានធានា
មរណភាព ឬពិការភាពទាំងស្រុង និងអចិន្ត្រៃយ៍ បណ្តាលមកពីគ្រោះថ្នាក់ចៃដន្យ	២០០% (ពីររយភាគរយ) នៃទឹកប្រាក់ត្រូវបានធានា
អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមសម្រាប់ជំងឺធ្ងន់ធ្ងរដូចជា (មហារីកដំណាក់កាលចុងក្រោយ ជំងឺគាំងបេះដូង និង ជម្ងឺជាចល់ស៊ែលយាមខ្យល់)	៥០% (ហាសិបភាគរយ) នៃទឹកប្រាក់ត្រូវបានធានា
អត្ថប្រយោជន៍នៅថ្ងៃផុតកំណត់(ក)	៦០% (ហុកសិបភាគរយ) នៃបុព្វលាភធានារ៉ាប់រងសរុប

(ក) អត្ថប្រយោជន៍នៅថ្ងៃផុតកំណត់នឹងត្រូវទូទាត់នៅថ្ងៃបញ្ចប់រយៈពេលនៃបណ្តុំសន្យារ៉ាប់រង ក្នុងករណីដែលមិនមានការទាមទារសំណងនៃអត្ថប្រយោជន៍មរណភាពនិងពិការភាពទាំងស្រុងនិងអចិន្ត្រៃយ៍។

ឧទាហរណ៍៖



លោក សំណាង មានអាយុ ៣៨ ឆ្នាំ រៀបការរួច និងមានកូនស្រីម្នាក់អាយុ ១២ ឆ្នាំ។ លោកសំណាងបានធ្វើការខ្ចីប្រាក់កម្ចីពីស្ថាប័នហិរញ្ញវត្ថុមួយ ចំនួន \$២៥០០ ដើម្បីពង្រីកមុខរបររបស់គាត់ ។ ដោយសារលោក ជាមេគ្រួសារ គាត់ព្រួយបារម្ភថា គ្រួសាររបស់គាត់អាចនឹងត្រូវទទួលបន្ទុកនៃ បំណុលរបស់គាត់ ឬជួបប្រទះនឹងបញ្ហាហិរញ្ញវត្ថុ ប្រសិនបើមានហេតុការណ៍ដែលមិនអាចរំពឹងទុកណាមួយកើតឡើងចំពោះគាត់ ។ ដើម្បីទទួល បានភាពស្ងប់ចិត្ត គាត់បានជ្រើសរើសយក ផលិតផលធានារ៉ាប់រង **EASYCare** របស់ក្រុមហ៊ុន ដោយ អ៊ុលី ឡាយហ្វី ដែលផ្តល់ទាំងការការពារ អត្ថប្រយោជន៍សន្សំ និងដែលមានភាពងាយស្រួល និងមានតម្លៃសមរម្យ ។

អត្ថប្រយោជន៍ដែលលោកសំណាង និងក្រុមគ្រួសារទទួលបាន៖

ករណីទី១

ក្នុងករណីមានគ្រោះអកុសលកើតឡើង



ក្នុងឆ្នាំទី៣ នៃបណ្តុំសន្យារ៉ាប់រង លោកសំណាង បានកើត ជំងឺមហារីកដំណាក់កាលចុងក្រោយ ដូចនេះ លោកសំណាង ទទួលបានប្រាក់សំណង លើអត្ថប្រយោជន៍ជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ ចំនួន ១២៥០ ដុល្លារ អាមេរិក ដើម្បីជួយសម្រាលការចំណាយផ្សេងៗដែលកើតឡើង នៅ ពេលគ្រួសាររបស់លោកកំពុងជួបប្រទះការលំបាក។

ក្នុងឆ្នាំទី៥នៃបណ្តុំសន្យារ៉ាប់រងលោកសំណាងបានទទួលមរណភាព ដោយសារគ្រោះថ្នាក់ចៃដន្យដូចនេះគ្រួសាររបស់លោកសំណាងទទួល បានប្រាក់សំណងលើអត្ថប្រយោជន៍មរណភាពដោយសារគ្រោះថ្នាក់ ចៃដន្យចំនួន ៥០០០ដុល្លារអាមេរិក ដើម្បីផ្គត់ផ្គង់រាល់ចំណាយផ្សេងៗ រួមទាំងការបង់ប្រាក់បំណុល បន្ទាប់ពីអត្តមានរបស់លោក។

ករណីទី២

ក្នុងករណីមិនមានគ្រោះអកុសលកើតឡើង



លោកសំណាង បាននៅជាមួយក្រុមហ៊ុន ដោយ អ៊ុលី ឡាយហ្វី រហូតដល់កាលបរិច្ឆេទបញ្ចប់ និង មិនមានការទាមទារសំណង លើអត្ថប្រយោជន៍ ទាំងអស់។ ដូចនេះលោកសំណាង ទទួលបាន អត្ថប្រយោជន៍ការរស់រានមានជីវិត ចំនួន ៣៦០ដុល្លារអាមេរិក ហើយ លោកសំណាងអាចយកទឹកប្រាក់ទាំងនេះ ដើម្បីជាកាដូសម្រាប់កូន ស្រីរបស់គាត់សម្រាប់ការបញ្ចប់ការសិក្សាទុតិយភូមិ ។

*សូមមើលបញ្ញត្តិបណ្តុំសន្យារ៉ាប់រងសម្រាប់ ខ និងលក្ខខណ្ឌពេញលេញ